活動花絮 Activities

系友活動錦集

文/郭明華

& 傑出系友餐敍活動,系友齊聚一堂,敍舊同 工77級)、蔡祈岩學長(資工82級),親到現場 樂。109年傑出系友出席的有范長康學長(計控 領獎,主任報告系所現況及發展,期能在系友、 64、計科所 68、資工博 78 級)、楊仁逹學長 (計 教授的共同努力下,讓交大資工更發光茁壯。 科所 78 級、資工博 79 級)、李選士學長(計工

7月31日假台北市慕軒飯店舉辦傑出校友 72、計工所74、資工博80級)、吳乙南學長(計



▲ 范長康學長 (計控 64、計科所 68、資工博 78 級)-資拓宏宇國際股份有限公司執行長



▲ 楊仁逹學長 (計科所 78級、資工博 79級)- 財團 法人資訊工業策進會副執行長



▲ 李選士學長 (計工 72、計工所 74、資工博 80 級)-海洋大學航運管理系教授,海洋大學前副校長



▲ 吳乙南學長 (計工 77級)- 現任安碁資訊總經理



▲ 蔡祈岩學長(資工82級)-現任星展銀行(台灣) 科技長暨資訊及營運處執行董事



▲ 教授與系友同歡敍舊



gathering dinner was held at Madison Taipei hotel on 31st of July, 2020. Chang-Kang Fan (class year 78), Jen-Ta Yang (class year 79), Li-Hsuan Shih (class year 80), I-Nan Wu (Class year 77), Chi-Yen Tsai (class year 82) were presented with an award. The chairperson of

NCTU Computer Science outstanding alumni the Computer Science Department, Wen-Chih Peng also gave a presentation about the current situation and the future outlook at the department. With all the efforts between CS alumni and professors, the Department of Computer Science will grow stronger together.



▲ Chang-Kang Fan (class year 78), the director of International Integrated Systems, Inc.



▲ Li-Hsuan Shih (class year 80), the professor of the Department of Shipping & Transportation Management of National Taiwan Ocean University, former vice



▲ Chi-Yen Tsai (class year 82), the chief information officer and the executive director of operation office



▲ Jen-Ta Yang (class year 79), the deputy chief executive of Institute for Information Industry



▲ I-Nan Wu (Class year 77), the general manager of Acer Cyber Security Inc.



▲ Professors catching up with alumni members